
donderdag 19 december 2013

GW

Woerden 3

WIM PAARDEKOOPER
MONTFOORT | Voor de vernieuwing
van de basisscholen aan de Van
Damstraat in Montfoort worden vijf
varianten onderzocht. Verhuizing
naar de voormalige Hoflandschool
lijkt de kansrijkste optie, al spreekt
Progressief Akkoord zich nu al uit
voor een nieuwe school op de be-
staande locatie.
In navolging van Het Kompas en

de Heeswijkschool wil de gemeente
het scholencomplex aan de Van
Damstraat ook vernieuwen. De fi-
nanciering van de vernieuwing
wordt niet eenvoudig.
De scholen hebben nu nog een

boekwaarde van ongeveer 1,5 mil-
joen euro die dan in één keer afge-
schreven moet worden.
Het college gaat de boekwaarden

van al het onroerend goed dat de ge-

meente bezit in kaart brengen. Ver-
koop van onderdelen hiervan zou
een deel van de afschrijving op de
scholen kunnen opvangen.
Renovatie van het huidige ge-

bouw en geheel of gedeeltelijke ver-
huizing naar de voetbalvelden van
MSV’19 lijken op voorhand nauwe-
lijks haalbaar, maar worden ook on-
derzocht.

In een nadere toelichting geeft
wethouder Jonkers verplaatsing
naar de voormalige Hoflandschool,
naast de hockeyvelden, de meeste
kans. ,,De sportaccommodatie en
het stadspark kunnen dan door de
scholen benut worden.’’
Zowel financieel, bouwtechnisch

als verkeerstechnisch zal onderzoek
op haalbaarheid nodig zijn. Op de
huidige plek van de school kunnen
woningen gebouwd worden.
Progressief Akkoord gaf in de

raad al een voorkeur voor nieuw-
bouw op de huidige locatie aan. ,,De
buurt is al aan een school gewend,’’
aldus fractievoorzitter Lejeune.
Volgend jaar komen de uitge-

werkte varianten terug in de raad en
zal er, mits het haalbaar is, een vari-
ant voor de bouw van een nieuwe
Brede School gekozen worden.

Z Wethouder Rob Jonkers.

Onderzoek:nieuweplekscholen

Op de locatie van het verpleeghuis
aan de Utrechtsestraatweg wordt in
april een nieuw zorgcentrum opge-
leverd. Dan verliest het in 1957 ge-
bouwde kerkje op het terrein, dat
momenteel in gebruik is als restau-
rant, haar functie. Voor het herstel
van de gevels en het dak en het ex-
ploiteren is 300.000 euro nodig.
Zorginstelling Careyn wil de kapel

behouden, maar heeft geen midde-
len beschikbaar om het markante
gebouw te restaureren en te exploi-
teren. ,,Zeker in deze tijd van bezui-
nigingen concentreert Careyn zich
volledig op de zorg voor haar cliën-
ten,” zo laat woordvoerder Wim
Knol weten.
Een nieuwe stichting onder de

voorlopige werktitel Behoud van
Kapel Weddesteyn ziet de oplevering
van het nieuwe complex, waarin de
kapel geen plaats meer heeft, met
grote zorg tegemoet. De stichting is
bang dat het geliefde gebouw ge-
sloopt wordt.
,,We moeten echt aan de slag als

we de kapel willen redden,” vertelt
Joop Vianen, één van de initiatief-
nemers. ,,Als we niks doen gaat al-
lereerst de spirituele en religieuze
ontmoetingsplaats voor de zorg be-
hoevende bewoners verloren en bo-
vendien wordt het bijzondere kerke-
lijk erfgoed opgeofferd.”
De stichting wil de kapel beheren,

restaureren, exploiteren en haar we-
zenlijke functie teruggeven. De
kapel blijft dan in eigendom van Ca-
reyn. ,,Een samenwerking,” ver-
klaart Vianen.

Wederopbouw
De kapel is het laatste deel dat nog
over is van het eerste ziekenhuis dat
ooit in Woerden stond, het rooms-
katholieke Ope Dei. De kapel is
sinds jaar en dag een belangrijke
ontmoetingsplaats voor de bewo-
ners en personeel van Weddesteyn
en voor mensen uit de buurt voor

kerkdiensten, uitvaarten, herden-
kingsbijeenkomsten en interne bij-
eenkomsten.
Het godshuis in de bijzondere

Bossche kerkenbouwstijl, ontwor-
pen door architect Johannes van
Halteren, was tot voor kort direct
toegankelijk vanuit de gebouwen
van verpleeghuis Weddesteyn. De
bebouwing rond het kerkje is inmid-
dels gesloopt.
,,De kapel is één van de weinige

gebouwen inWoerden die de weder-
opbouwperiode ongeschonden heb-
ben doorstaan,” aldus Piet Brak van
monumentenstichting Hugo Kote-
stein, die graag ziet dat de kapel be-
houden blijft. ,,Elk gebouw heeft na
zoveel jaar een onderhoudsbeurt
nodig, maar de kerk zit constructief
goed in elkaar dus ik verwacht niet
al te veel problemen.”
Ook wijkplatform Staatslieden-

kwartier, dat gebruik maakt van de
ruimte, vreest voor sloop van het ka-
rakteristieke ziekenhuiskerkje als er
niks gebeurt. Sinds de eerste nieuw-
bouwplannen voor het verpleeghuis
zich bijna drie jaar geleden aandien-
den staat het onderwerp hoog op de
agenda. ,,We willen de kapel graag

inrichten als een soort dorpshuis,
met een wijkfunctie,” verklaart voor-
zitter van het wijkplatform Gerard
Schill. ,,We zijn dan ook blij met het
initiatief van de nieuwe stichting.”
Volgens Schill zijn er in de wijk

Staatsliedenkwartier geen facilitei-
ten voor publieke bijeenkomsten.
,,De Willemshoeve is er wel, maar
dat is vaak bezet door huwelijken en

begrafenissen,” benadrukt Schill de
noodzaak van het behoud van de
Franciscuskapel voor Woerden.
Geestelijk verzorgers Jantina Co-

lenbrander en Bert van Kooten
hopen, evenals Careyn, partijen te
vinden die willen helpen om de

voormalige kapel van het oude ver-
pleeghuis te behouden. ,,Ook in de
toekomst zou de karakteristieke
kapel een sfeervolle plek kunnen
zijn voor allerlei activiteiten in de
buurt,” aldus een woordvoerder van
Careyn.

Harken
Het wordt echter een flinke klus om
geld bij elkaar te harken, dat beseft
de nieuwe stichting maar al te goed.
,,Drie ton klinkt veel, maar het gaat
om een bedrag voor de restauratie
en om de kerk de komende dertig
jaar in de lucht te houden,” verklaart
Vianen. ,,Een deel van het geld kun-
nen we dus naderhand verzamelen.”
Vianen hoopt via de stichting het

benodigde geld via organisaties,
sponsoren en bijdragen vanmensen
die gebruik maken van de kerk op te
brengen. ,,We zijn eigenlijk nog
maar net begonnen. Binnenkort vol-
gen gesprekken met zorginstelling
Careyn,” vertelt Vianen. ,,Maar Ca-
reyn wil snel duidelijkheid, anders
trekken zij hun eigen spoor. De toe-
komst van het kerkje is niet zeker.”
Eind februari moet er meer dui-

delijkheid zijn.

Opdebresvoorkapel
WOERDEN |De Franciscus-
kapel van verpleeghuis
Weddesteyn in Woerden
dreigt verloren te gaan.
Zorginstelling Careyn
stoot het godshuis af. De
hoop is gevestigd op een
nieuwe stichting die de
kapel wil redden.
SIMONE VAN ZWIENEN

Z Pastors Bert van Kooten en Jantina Colenbrander willen de kapel behouden. FOTO RIANNE DEN BALVERT

Geen geld voor eerste godshuis vanWeddesteyn

Als we niks doen
dan wordt het
bijzondere kerkelijk
erfgoed opgeofferd
–Joop Vianen

WILNIS

GeldvanDe
Driehoeknaar
voedselbank
Vereniging De Driehoek uit Wil-
nis en gemeente De Ronde Venen
zetten definitief een streep onder
het omstreden Estafetteproject.
De vereniging schenkt haar laat-
ste centen, ruim 700 euro, aan
Voedselbank De Ronde Venen.
De belangenvereniging van

omwonenden langs de Driehoek
streed de afgelopen jaren tegen
de komst van sportverenigingen
Argon, CSW en ijsclub Nooit Ge-
dacht naar het gebied tussen de
Herenweg en deWilnisse Zijweg,
maar het zogenoemde Estafette-
project is sinds vorig jaar van de
baan.
,,Maar we waren er nog niet

aan toegekomen om de vereni-
ging op te heffen,” laat Simone
Borgstede weten.
De voetbalclubs Argon en CSW

hebben jarenlang nauwelijks on-
derhoud gepleegd aan hun vel-
den en kleedkamers vanwege de
geplande verhuizing naar een
nieuw complex in De Driehoek.
Op de huidige sportvelden zou-
den woningen worden gebouwd.
Nu het Estafetteproject niet

doorgaat, investeert de gemeente
900.000 euro om het achterstal-
lig onderhoud weg te werken en
ter compensatie voor de kleedka-
meraccomodatie.
,,De laatste loodjes, een gevolg

van de gestaakte verhuizing,”
aldus wethouder David Moolen-
burgh.

DE RONDE VENEN

Drankcontrole
inloop2014
De Rondeveense horeca wordt
pas in de loop van 2014 gecontro-
leerd op het drankverbod voor
minderjarigen door de gemeente.
Dat laat woordvoerder Wortel

weten naar aanleiding van een
fout op een NOS-site over hand-
having van het alcoholverbod. De
NOS meldt abusievelijk dat De
Ronde Venen gelijk na midder-
nacht de cafés in gaat om te con-
troleren. ,,Wij hebben daar de
mensen niet voor, die moeten we
inhuren bij een gezamenlijke
pool,’’ zegt woordvoerder Wortel.
Dat inhuren is nog niet geregeld.
De politie controleert wel met-
een, aldus de gemeente.


